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2012D44885 LIJST VAN VRAGEN 

Nr Vraag 
1 Kunnen de staatssecretarissen reflecteren op de stelling dat als de 

overheid niet kan garanderen dat kinderen die uit huis worden 
geplaatst veilig kunnen opgroeien, het wellicht beter is ze niet uit 
huis te plaatsen en ondersteuning en hulp in het gezin te bieden? 

2 Waarom wordt in het rapport niet of nauwelijks ingegaan op 
verantwoordelijkheidsverdelingen tussen ouders, professionals, 
instellingen, overheid en politiek bij (seksueel) kindermisbruik? 

3 Is de verantwoordelijkheidsverdeling tussen ouders, professionals, 
instellingen, overheid en politiek helder, zowel bij thuiswonende 
kinderen, thuiswonende kinderen met ondertoezichtstelling (OTS), 
en bij uit huis geplaatste kinderen? Zo ja, wat is deze dan? Zo nee, 
op welke wijze zien de staatssecretarissen deze verdeling? 

4 Welke verantwoordelijkheden neemt de overheid over van de 
ouders wanneer een kind uit huis wordt geplaatst? 

5 Indien een kind dat thuis woont en onder toezicht staat slachtoffer 
wordt van misbruik door een ouder, wie is dan verantwoordelijk: de 
overheid vanwege de OTS of de dader? Indien de overheid hier een 
verantwoordelijkheid draagt, hoe kan de overheid deze verantwoor-
delijkheid waarmaken? 

6 De reactie van de overheid op signalen van seksueel kindermisbruik 
staat genoteerd. In het rapport wordt ook gesteld dat de overheid 
op de hoogte was van het voorkomen van kindermisbruik. Hoe zit 
dit voor de instellingen en professionals zelf, ook zij waren op de 
hoogte van het bestaan van kindermisbruik. Hoe werd in de 
instellingen gereageerd? In hoeverre is deze reactie volgens de 
staatssecretarissen begrijpelijk en acceptabel? 

7 De Commissie Samson (de Commissie) heeft geconstateerd dat de 
kwaliteit per instelling kan verschillen. Een methode om instellin-
gen continue scherp te houden op kwaliteitsaspecten is om nieuwe 
aanbieders toe te laten. Wat gaan de staatssecretarissen doen om 
deze mogelijkheden ook daadwerkelijk te creëren, en daarmee 
gebruik te maken van het zelfreinigend vermogen van deze sector? 

8 Wat vindt de staatssecretaris van de actie van Jeugdzorg Nederland 
om een commissie onder leiding van de heer Rouvoet in te stellen? 
Is dit een vorm van daadkracht of juist van afschuiven? 

9 Kan de staatssecretaris ingaan op de vraag wat dit onderzoek 
betekent voor het functioneren van huidige vormen van klachten-
procedures binnen de jeugdzorg? Is een volledig onafhankelijke 
klachtenprocedure wenselijk? 

10 Hoort de gezinsvoogd geen toezicht te houden op uit huis 
geplaatste kinderen? Waar ging het in deze gevallen mis? Wat gaat 
de staatssecretaris doen om het toezicht van gezinsvoogden te 
verbeteren? 

11 De Commissie doet veel aanbevelingen. Een deel daarvan staat in 
de voorgenomen wijziging van de wet op de jeugdzorg. Deze zal 
echter pas in 2015 in werking treden. Welke mogelijkheden zijn er 
om deze aanbevelingen voor 2015 al overgenomen te hebben en 
hoe gaat dat bewerkstelligd worden? 

12 Instellingen hebben een acceptatieplicht. Een dader van seksueel 
misbruik die overgeplaatst wordt, mag dus niet worden geweigerd. 
Welke maatregelen gaan de staatssecretarissen treffen om seksueel 
misbruik door deze dader in de nieuwe groep te voorkomen? 

13 Wat gaan de staatssecretarissen doen om de drempel te verlagen 
voor slachtoffers om melding te doen? 
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14 Kan uiteengezet worden bij welke instanties iemand terecht kan 

wanneer er seksueel misbruik gesignaleerd is? Wat doen deze 
instanties vervolgens met de melding/informatie? 

15 Blijft na de stelselwijziging jeugdzorg de handhavingstaak bij de 
Inspectie Jeugdzorg (IJZ) liggen? Zo nee, waarom niet? 

16 Zullen slachtoffers financieel gecompenseerd worden, conform de 
wijze bij de slachtoffers van seksueel misbruik binnen de Rooms-
katholieke Kerk? 

17 Hoe is de nazorg van de slachtoffers georganiseerd waarmee de 
Commissie heeft gesproken? 

18 Is er sprake van een procedure van schadevergoeding voor de 
slachtoffers waarmee de Commissie heeft gesproken? Zo ja, hoe is 
dit georganiseerd, en wat zijn de verschillen en overeenkomsten 
met de manier waarop dat is geregeld bij de commissie Deetman? 

19 Komen er nog meldingen binnen en hoe wordt daarmee 
omgegaan? 

20 Is het oprichten van een meldpunt wenselijk? 
21 Op welke wijze komt tot uitdrukking in de aanbevelingen dat het 

kind op nummer 1 staat? 
22 In hoeverre is met zorgprofessionals gesproken? Wat zijn daarbij de 

belangrijkste bevindingen/aanbevelingen? 
23 Hoe gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat voor de particuliere 

jeugdzorg dezelfde regels gelden en worden gehandhaafd als in de 
reguliere jeugdzorg? 

24 Op 1 oktober jl. is de hulplijn seksueel misbruik gestart. Hoeveel 
meldingen zijn daar binnen gekomen en wat is er met die meldin-
gen gedaan? 

25 Wat heeft het ministerie van VWS over de jaren gedaan om het 
taboe op seksualiteit te doorbreken? 

26 Hoe gaan de staatssecretarissen ervoor zorgen dat de aanpak van 
kindermishandeling en de aanbevelingen van de Commissie zich 
niet zullen kenmerken door een gebrek aan daadkracht en regie 
vanuit de overheid, waardoor resultaten te lang uitblijven? 

27 Deelt de staatssecretaris de mening van het rapport dat protocolle-
ring meer de bescherming van de professional dan de veiligheid 
van het kind dient? 

28 In hoeverre gaat de toenemende protocollering van het werk in de 
residentiële jeugdzorg en pleegzorg gepaard met het risico dat de 
protocollen meer de bescherming van de professional dan de 
veiligheid van het kind dienen? 

29 De Commissie stelt dat professionals maar een fractie van het 
misbruik signaleren. Welke acties gaat de staatssecretaris onderne-
men om deze situatie te verbeteren? 

30 De Commissie stelt dat professionals maar een fractie van het 
misbruik signaleren. Welke acties gaan de instellingen ondernemen 
om hun verantwoordelijkheid op dit terrein waar te maken? 

31 De Commissie stelt dat professionals maar een fractie van het 
misbruik signaleren. In hoeverre valt te spreken van professionals, 
wanneer zij een dusdanig ernstige bedreiging voor de veiligheid 
van het kind niet herkennen? 

32 De Commissie stelt dat professionals maar een fractie van het 
misbruik signaleren. Is het de verwachting dat professionals in de 
toekomst wel het overgrote deel van het misbruik kunnen signale-
ren, door nu maatregelen te nemen? Zo ja, hoe en zo nee, ligt het 
dan niet voor de hand kinderen niet langer in een situatie te 
brengen waar zij schijnbaar een veel hoger risico lopen op 
misbruik? 
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33 Hoe lang is de huidige bewaartermijn in de jeugdzorg en is het niet 

wenselijk om deze bewaartermijn te verlengen? Zo nee, waarom 
niet? 

34 De Commissie stelt dat de helft van de plegers van misbruik 
leeftijdsgenoten zijn. Verandert deze kennis de aanpak die de 
staatssecretaris voor ogen heeft? In hoeverre is de bestaande 
aanpak gericht op misbruik gepleegd door volwassenen? 

35 Er zijn twee kwantitatieve studies naar de prevalentie uitgevoerd 
door een Leidse onderzoeksgroep. Op deze studies is veel kritiek 
gekomen. Kan de staatssecretaris aangeven op welke punten deze 
kritiek zich richt? 

36 Kan de staatssecretaris uiteenzetten of er specifiek beleid bestaat 
hoe om te gaan met vrouwelijke plegers van seksueel misbruik? 

37 Hoe kan de aangiftebereidheid van jongeren verhoogd worden? 
Hoe kan de veiligheid van slachtoffers die aangifte willen doen 
ondersteund worden? 

38 Bestaan er inzichten in de verklaringen waarom sommige kinderen 
met eigen kracht het verleden kunnen verwerken? Wat kunnen we 
hiervan leren voor de behandeling van toekomstige slachtoffers? 

39 Hoe komt het dat professionals in zowel het heden als het verleden 
slechts een fractie lijken waar te nemen van wat er werkelijk aan 
seksueel misbruik plaatsvindt? 

40 Waarom lopen onder toezicht gestelde jongeren (OTS) met een 
(licht) verstandelijke beperking ruim drie keer zo hoog risico op 
seksueel misbruik als onder toezicht gestelde jongeren zonder 
verstandelijke beperking? 

41 Op welke wijze wordt eenvoudige toegang tot de hulpverlening 
voor slachtoffers die fysieke en/of psychische schade hebben 
opgelopen gewaarborgd? 

42 Over de manier waarop een hulpverlener of een pleegouder ertoe 
komt een kind te misbruiken is weinig bekend. Wat bedoelt de 
Commissie hier precies mee? 

43 Hoe verhoudt de eigen verantwoordelijkheid van de overheid uit 
hoofde van artikel 19 IVRK, om kinderen te beschermen tegen alle 
vormen van lichamelijk of geestelijk geweld, letsel of misbruik, 
lichamelijke of geestelijke verwaarlozing of nalatige behandeling, 
mishandeling of exploitatie, met inbegrip van seksueel misbruik, 
terwijl het kind onder de hoede is van de ouder(s), wettige voogden 
of iemand anders die de zorg voor het kind heeft, zich tot het 
overlaten van de nakoming van deze verplichting aan gemeente-
lijke overheden? 

44 Welke oorzaken liggen ten grondslag aan de passieve toezichtrol 
van de overheid? 

45 Hoe zien de werkzaamheden van een gezinsvoogd eruit als hij of zij 
slechts 1 keer per 6 weken contact heeft met een gezin? 

46 Hoe komt het dat in de opleiding en werkbegeleiding van professio-
nals weinig tot geen aandacht is voor kennis en vaardigheden op 
het gebied van gezonde seksuele ontwikkeling, afwijkende seksuele 
ontwikkeling en seksueel misbruik? 

47 Op welke wijze gaat de staatssecretaris seksueel misbruik in het 
bijzonder en kindermishandeling in het algemeen als thema beter 
in de opleidingen laten incorporeren? 

48 Op welke wijze moet in de praktijk worden omgegaan met 
vermoedens van seksueel misbruik die niet hebben geleid tot een 
vervolging dan wel veroordeling in relatie tot het verstrekken van 
negatieve referenties? 
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49 Kan worden aangegeven hoe het kan dat het een gezinsvoogd niet 

lukt om de contactfrequentie met het pleegkind van gemiddeld 1 
keer per week gedurende het eerste half jaar te hanteren? Hoe gaat 
de staatssecretaris ervoor zorgen dat dit wel lukt of mogelijk wordt 
gemaakt? 

50 Hoe en wanneer gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat de 
motie Kooiman1 wordt uitgevoerd, die de regering verzoekt ervoor 
te zorgen dat iedereen die beroepsmatig met kinderen werkt in de 
particuliere jeugdzorg beschikt over een Verklaring Omtrent het 
Gedrag (VOG)? 

51 Wat wordt er bedoeld met de «onduidelijke rol van het AMK»? 
52 Hoe is het mogelijk dat bij mogelijk seksueel misbruik door een 

professional een instelling verplicht is te melden bij het Advies- en 
Meldpunt Kindermishandeling (AMK) maar dat dit niet gebeurt? 
Zijn er sancties voor die instellingen? Zo ja, welke en zo nee, 
waarom niet? Wat gaat de staatssecretaris hier tegen doen? 

53 In de jeugdzorgsector wordt al langer met een meldcode gewerkt. 
Op welke wijze kan dan de verplichte meldcode, die in feite al 
bestaat, bijdragen aan betere signalering en melding van 
kindermishandeling? 

54 Op welke wijze wordt ervoor gezorgd dat na melding altijd 
feitenonderzoek plaatsvindt? 

55 Welke criteria gelden er voor deugdelijke dossiervorming ten 
behoeve van adequate behandeling van minderjarigen in de 
residentiële jeugdzorg en de pleegzorg? 

56 Wat is de frequentie van wisselingen binnen teams van professio-
nals in de residentiële jeugdzorg? Hoe komt het dat er veel jonge en 
onervaren medewerkers werken? 

57 Is het inzetten van forensisch pediatrische medische expertise een 
oplossing voor het juridische probleem wanneer een mogelijke 
zaak onmiddellijk bij het AMK gemeld wordt en de expertise 
ordentelijk is geïmplementeerd in de keten? 

58 Welke conclusies trekt de staatssecretaris uit het feit dat seksueel 
misbruik inherent is aan residentiële jeugdzorg? 

59 Hoe gaat u ervoor zorgen dat professionals die werken met 
kinderen geschoold worden in het herkennen en bespreekbaar 
maken van kindermishandeling, aangezien slechts een fractie van 
de professionals weet heeft van wat er werkelijk aan seksueel 
misbruik plaatsvindt? Hoe ziet deze scholing er volgens u uit en wie 
is hier verantwoordelijk voor? 

60 Hoeveel gevallen van seksueel grensoverschrijdend gedrag zijn de 
afgelopen jaren intern geregistreerd en hoeveel calamiteiten zijn 
gemeld bij de IJZ? 

61 Op welke wijze kan een adequate uitwisseling van informatie en 
onderlinge afstemming van de eigen verantwoordelijkheden van 
een pleegzorgwerker en een (gezins)voogd goed geregeld worden? 

62 In de opleidingen moet meer aandacht komen voor seksueel 
misbruik en kindermishandeling. Gaat het ministerie van VWS daar 
een voortrekkersrol in vervullen? Zo ja, hoe en zo nee, waarom 
niet? 

63 Er worden hoge eisen gesteld aan de professionaliteit, zo stelt de 
Commissie. Welke opleidingseisen stelt de staatssecretaris aan 
professionals werkzaam binnen de (semi-) residentiële voorzienin-
gen en binnen de gesloten jeugdzorg? 

64 Welke opleidingseisen stelt de staatssecretaris aan professionals 
werkzaam als (ambulant) hulpverlener? 

65 Welke opleidingseisen stelt de staatssecretaris aan (gezins)voog-
den? 
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66 Hoe kan het dat informatie over seksueel misbruik dat bekend is, 

niet altijd wordt gedeeld? Wat gaat de staatssecretaris doen om de 
informatievoorziening te verbeteren, en waarom is voor deze 
maatregelen gekozen? 

67 Waarom is het onwaarschijnlijk dat additionele screening seksueel 
misbruik kan voorkomen? 

68 Meer dan de helft van de daders van seksueel misbruik is een 
leeftijdsgenoot, veelal een groepsgenoot. Welke acties gaat de 
staatssecretaris nemen om het risico op seksueel misbruik binnen 
een groep tot een minimum te beperken? 

69 Kan de staatssecretaris uiteenzetten welke aanbevelingen van het 
rapport worden overgenomen en welke juist niet? Op welke wijze 
zal de Kamer over de voortgang worden geïnformeerd? 

70 Wat vinden de staatssecretarissen ervan dat er geen aanbevelingen 
zijn gedaan hoe om te gaan met de daders? Wat zijn de staatssecre-
taris van plan op dat vlak te gaan doen? 

71 In de aanbevelingen worden veel nieuwe regels voorgesteld. Op 
welke wijze kunnen deze nieuwe regels bijdragen aan de noodzake-
lijke cultuurverandering? 

72 Op welke wijze moet worden geïnvesteerd in maatregelen tegen 
het hoge verloop van werknemers in de residentiële jeugdzorg? 

73 In hoeverre wordt er momenteel aandacht besteed aan de 
«gewone» seksuele ontwikkeling van kinderen en jongeren, 
afwijkende seksuele ontwikkelingen in geval van stoornissen en 
aan de problematiek van seksueel misbruik in alle basisopleidingen 
(wo, hbo en mbo)en niet alleen in keuzevakken? Hoe gaat u ervoor 
zorgen dat hieraan aandacht wordt besteed? Bent u bereid dit op te 
nemen in het curriculum van deze pedagogische opleidingen? 

74 Is de staatssecretaris bereid om ook aspirant pleegouders te 
scholen in de «gewone» seksuele ontwikkeling van kinderen en 
jongeren, aan de afwijkende seksuele ontwikkeling in geval van 
stoornissen en aan de problematiek van seksueel misbruik? Bent u 
bereid dit als vast thema een plek te bieden in de begeleiding van 
pleegouders? Zo ja, hoe en wanneer gaat u dit doen? Zo nee, 
waarom niet? 

75 Hoe gaat de staatssecretaris, conform de aanbeveling van de 
Commissie, ervoor zorgen dat jeugdzorginstellingen verplichte 
educatie bieden? 

76 Is de staatssecretaris bereid om, in lijn met de Commissie, 
medewerkers in de (justitiële) jeugdzorg te verplichten jaarlijks een 
aantal punten te laten behalen in het kader van de certificering door 
middel van permanente educatie, waaronder training, intervisie en 
collegiale toetsing? 

77 Is de staatssecretaris bereid om de Inspectie voor de Gezondheids-
zorg (IGZ) toezicht te laten houden op de certificering van mede-
werkers in de (justitiële) jeugdzorg en waar nodig sanctionerend op 
te treden? Zo nee, waarom niet? 

78 Wanneer gaat elke jeugdzorginstelling een monitoringssysteem 
inrichten om de voortgang en verbeteringen zichtbaar te maken? 

79 Hoe en wanneer gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat er een 
landelijk aanbod/ dekking is voor diagnostiek en hulpverlening door 
meer centra zoals het Kinder- en Jeugdtraumacentrum in Haarlem? 

80 Hoe komt het dat de Commissie enerzijds aanbeveelt om de 
Kindertelefoon en lotgenotencontact via social media een belang-
rijke rol te bieden, maar dat anderzijds bijvoorbeeld bij de Kinderte-
lefoon in Utrecht het SHIT-project (Share in trust) is wegbezuinigd? 
Wat gaat de staatssecretaris doen om dit soort initiatieven te 
stimuleren? 
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81 Gaat de staatssecretaris de aanbeveling overnemen, dat als er op 

een groep gebleken is dat seksueel misbruik of seksuele grensover-
schrijdingen hebben plaatsgevonden, er altijd adequaat diagnos-
tisch onderzoek plaatsvindt en hulpverlening wordt geboden? Hoe 
en wanneer gaat u dit organiseren? 

82 Hoe gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat bij de overheveling 
van de jeugdzorg naar de gemeenten iedere jeugdzorginstelling 
voldoende bekendheid en aandacht heeft voor de klachtenproce-
dure en -afhandeling? 

83 Hoe en wanneer gaat de staatssecretaris zorgen dat de residentiële 
jeugdzorgorganisaties bij hun sollicitatieprocedures altijd referen-
ties opvragen en natrekken? 

84 Hoe en wanneer gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat tijdens 
sollicitatiegesprekken, mogelijk in de vorm van een jaarlijks 
terugkerend assessment, standaard aandacht is voor de problema-
tiek van seksueel misbruik? 

85 Waarom moet het toezicht op pleegzorg geïntensiveerd worden als 
daar niet meer seksueel misbruik plaatsvindt dan thuis? 

86 De Commissie stelt dat de taakverdeling tussen een jeugdzorgme-
dewerker en een gezinsvoogd onduidelijk is. Wat gaan de staatsse-
cretarissen hier aan doen? 

87 Is het pleegzorgaanbod kwalitatief en kwantitatief op dit moment 
voldoende? 

88 Wat is de gemiddelde ratio begeleider-pupil binnen de residentiële 
jeugdzorg? Indien dat niet bekend is, bent u bereid dit te onderzoe-
ken? Zo nee, waarom niet? 

89 Is de staatssecretaris bereid om, net zoals bij de Wet Kinderopvang, 
een begeleider-kind ratio op te nemen in de nieuwe Wet jeugdzorg? 
Zo nee, waarom niet? 

90 Wanneer is bekend wat de nieuwe begeleider-kind ratio in de 
jeugdzorgsector moet worden? 

91 Hoe en wanneer gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat 
pleegzorgorganisaties altijd referenties opvragen en afgeven bij de 
aanmelding van aspirant-pleegouders? 

92 Wanneer ligt er een landelijke norm voor training van professionals 
in de jeugdzorg en voor aspirant-pleegouders? Is de staatssecreta-
ris bereid deze norm wettelijk te verankeren? Zo nee, waarom niet? 

93 Hoe en wanneer gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat, 
conform de aanbevelingen van de Commissie, pleegouders beter 
worden voorbereid en ondersteund wanneer zij kinderen met een 
traumatische voorgeschiedenis in huis nemen? 

94 Is de staatssecretaris bereid ook wettelijk vast te stellen dat iedere 
pleegzorgorganisatie een orthopedagoog in dienst heeft? Zo nee, 
waarom niet? 

95 Bent u bereid om een «apk» voor pleegouders, wat een voornemen 
is van de staatssecretaris van Veiligheid en Justitie, wettelijk te 
verankeren? Zo nee, waarom niet? 

96 Hoe kijkt de staatssecretaris aan tegen de mogelijke samenvoeging 
van de functies pleegzorgwerker en (gezins)voogd? Wanneer is hier 
meer duidelijkheid over? 

97 Wanneer gaat de staatssecretaris de caseload van de functionaris-
sen bekleed als (gezins)voogd en pleegzorgwerker verlagen? 

98 Hoe gaat de staatssecretaris de samenwerking tussen pleegzorgor-
ganisatie en het buurtmaatschappelijk werk tot stand brengen? 

99 De Commissie vindt het zorgwekkend dat toezicht op jeugdzorg 
straks versnipperd raakt. Hoe kijkt de staatssecretaris hier tegen 
aan? 

100 Welke instrumenten dient de IJZ in handen te krijgen om de sector 
te innoveren, te controleren en waar nodig te sanctioneren? 
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101 Waarom blijft de handhavingstaak na de stelselwijziging niet bij de 

IJZ liggen? 
102 Hoe en wanneer gaat de staatssecretaris de rol van de inspectie 

versterken, zodat zij niet alleen een papieren toezicht uitvoeren, 
maar pro-actief het veld in gaan en bestaande mogelijkheden (zoals 
het schorsen van professionals en bestuurders) meer benutten? 

103 Is de staatssecretaris voornemens om de handhavingstaak van de 
IJZ ook na de stelselwijziging compleet bij de Inspectie te houden? 

104 Hoeveel capaciteit is beschikbaar voor speciale kinderverhoorstu-
dio’s en gespecialiseerde rechercheurs in elke politieregio? 

105 Hoeveel kinderverhoorstudio’s en gespecialiseerde rechercheurs 
zijn er momenteel? 

106 Hoe en wanneer gaat u ervoor zorgen dat in elke politieregio de 
capaciteit van kinderverhoorstudio’s en gespecialiseerde recher-
cheurs voldoende is? Wat is volgens de staatssecretaris 
«voldoende»? 

107 Hoe en wanneer gaat de staatssecretaris regelen dat kinderrechters 
meer tijd krijgen voor een (gezins)voogdijzaak? 

108 Wat gebeurt er concreet met de meldingen van burgers bij het 
brede meldpunt voor (seksueel) geweld? 

109 Hoe regelt de staatssecretaris exact de financiële genoegdoening 
aan de slachtoffers? 

110 Gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat de slachtoffers, die geen 
aanspraak kunnen maken op de bijzondere regeling van Jeugdzorg 
Nederland, geen eigen bijdrage in de geestelijke gezondheidszorg 
hoeven te betalen? 

111 Binnen welke termijn en op welke wijze kan en gaat de staatssecre-
taris zorgen voor kwaliteitsborging met het oog op de steeds 
verdergaande decentralisatie? 

112 Hoe en wanneer gaat de staatssecretaris voorzien in een 
cliëntvolgsysteem? 

113 Wat is de reactie van de staatssecretaris op de constatering van de 
Commissie dat het ministerie van VWS teveel aan het veld overlaat 
vanuit de filosofie «sturen op afstand»? Wat gaat de staatssecreta-
ris eraan doen om dit te verbeteren? 

114 Gezien het feit dat het kwaliteitskader eind 2012 gereed moet zijn 
volgens de Commissie; wanneer vindt u dat de commissie Rouvoet 
het werk af moet hebben? 

115 Hoe gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat er meer kwaliteitska-
ders komen in de nieuwe jeugdzorgwet? Hoe gaat u ervoor zorgen 
dat dit kwaliteitskader eind 2012 gereed is? 

116 De Commissie concludeert op basis van signalen uit het veld dat er 
nog zeer veel gemeenten zijn die op dit moment onvoldoende 
kennis over residentiële jeugdzorg en pleegzorg in huis hebben. 
Wat is de definitie van onvoldoende? Kan deze uitspraak nader 
worden onderbouwd, hoeveel signalen zijn verkregen, in hoeverre 
zijn deze signalen onbevooroordeeld en betrouwbaar? Wat zegt het 
onderzoek naar misstanden in De Loot als voorbeeld over het 
beoordelingsvermogen van het veld? Hoe beoordeelt de Commis-
sie het kennisniveau van de Rijksoverheid op deze terreinen? Hoe 
komt zij tot dat oordeel? 

7



Nr Vraag 
117 Wat bedoelt de Commissie met de aanbeveling dat gemeenten 

meer kennis in huis moeten hebben voordat de residentiële 
jeugdzorg en pleegzorg gedecentraliseerd moeten worden? Is het 
niet zo dat er juist zwaardere eisen worden gesteld aan het 
gedwongen kader? Is het niet juist de bedoeling dat gemeenten de 
kans krijgen om meer te investeren in preventieve maatregelen 
zodat kinderen juist minder vaak naar residentiële instellingen 
hoeven? Wordt niet juist beoogd gemeenten de kans te geven om 
meer in de preventieve jeugdzorg te investeren zodat minder 
kinderen in het gedwongen kader geplaatst moeten worden? 

118 Is het wenselijk om een knip te maken tussen de gedwongen en 
vrijwillige jeugdzorg? Is het in belang van het kind om juist de twee 
kaders als één geheel te zien? 

119 Wat is de reactie van de staatssecretaris op de aanbeveling van de 
Commissie dat de verantwoordelijkheid voor de residentiële 
jeugdzorg en de pleegzorg niet zouden moeten overgaan naar de 
gemeenten, totdat er voldoende kennis bij de gemeenten aanwezig 
is? Wanneer is er volgens u voldoende kennis bij gemeenten 
aanwezig? 

120 Is de staatssecretaris bereid om nader wetenschappelijk onderzoek 
te doen, zoals is aangegeven op pagina 122 en 123? 

121 Is de staatssecretaris bereid een tweejaarlijkse prevalentiemonitor 
«seksueel misbruik in residentiële jeugdzorg en pleegzorg» te 
bewerkstelligen? Zo nee, waarom niet? 

122 Is de staatssecretaris bereid jaarlijks de Kamer te rapporteren in 
hoeverre de implementatie van de aanbevelingen van de Commis-
sie zijn gerealiseerd en of het kind beter wordt beschermd? 

123 De Commissie geeft aan zich te realiseren dat met haar adviezen 
geld gemoeid is. Hoeveel middelen vanuit de ministeries van VWS 
en van VenJ, de provincies en de grootstedelijke regio’s zijn 
gereserveerd of beschikbaar om deze aanbevelingen uit te voeren? 

124 De Commissie stelt vast dat in het verleden intensiveringen en 
bezuinigingen hebben geleid tot kapitaalvernietiging. Hoe gaat de 
staatssecretaris ervoor zorgen dat met bezuinigingen tot bijna een 
half miljard in 2017 niet weer zal leiden tot kapitaalvernietiging? 

125 Deelt de staatssecretaris de mening van de Commissie dat het 
ministerie van VWS niet enkel systeemverantwoordelijkheid heeft, 
maar ook zou moeten sturen op het veiligheidsbeleid? Zo ja, wat 
gaat u doen om dit te veranderen, dan wel te verbeteren? 

126 Hoe gaat de staatssecretaris ervoor zorgen dat de IGZ niet langer 
sterk de nadruk legt op protocollering? 

127 Is het mogelijk om een stand van zaken te krijgen van alle cases die 
naar het Openbaar Ministerie (OM) zijn gestuurd? 

128 Waarom is het niet mogelijk voor brancheorganisatie Jeugdzorg 
Nederland om bindende afspraken met haar partners te maken 
over seksueel misbruik? 

129 Vindt de staatssecretaris het wenselijk dat Jeugdzorg Nederland het 
onderzoek met 5 maanden heeft vertraagd? Is het waar dat een 
aantal jeugdzorginstellingen die juist bekend staan om hun 
kwalitatieve zorg uiteindelijk niet mee hebben gedaan aan het 
onderzoek? Wat betekent dit? 
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Nr Vraag 
130 Kan er worden geconcludeerd dat de Commissie een afgewezen 

deelonderzoeksrapport enkel geaccepteerd heeft vanwege 
voortijdig uitlekken van de voorlopige bevindingen in de Volks-
krant? Wat betekent een afgewezen deelonderzoeksrapport voor de 
kwaliteit van de conclusies van het prevalentieonderzoek? Waarom 
voldeed het onderzoek niet? Waarom is de universiteit niet 
gevraagd het onderzoek opnieuw uit te voeren, op een methodolo-
gische verantwoorde manier?
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De voorzitter van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport,
Neppérus 

Adjunct-griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport,
Sjerp
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